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EDITORIAL  
El dia 21 de desembre tingué lloc la segona Junta Rectora del Parc d’enguany, es 
va celebrar a l’Ajuntament d’Oliva. A més del president de la Junta, Salvador 
Martínez, i el Director del Parc, Joseba Rodríguez, estigueren presents els 
alcaldes d’Oliva i Pego, Srs. David González i Enrique Moll; en representació de la 
Conselleria d'Agricultura, Medi Ambient, Canvi Climàtic i Desenvolupament Rural 
va acudir Maria José Melo, Directora de l’Oficina Comarcal Agrària de la Marina 
Alta i José Antonio Hernández, Cap del Servei d’Espais Naturals Protegits. La 
Confederació Hidrogràfica del Xúquer, va estar representada per Joaquín 
Recasens; en representació d’entitats de conservació de la natura estigué 
Francisco Atiénzar; Carles Garcia ho va fer per les Associacions d’agricultors i 
Rafael Mora per les societats de caçadors. No hi hagué representació dels 
pescadors.                                                                                                                                
Entre els membres convidats hi eren: Laura Castellà, Regidora de Medi Ambient 
de Pego, Andreu Dominguis, Regidor d’Agricultura de Pego, Inma Ibiza, Regidora 
de Medi Ambient d’Oliva, Elíes Siscar, representant de la Comunitat de Regants 
de les Terres d’Arrossar «Vila de Pego», i d’altres.                                                           
Entre els temes que es tractaren destaca la informació aportada sobre els 
abocaments d’aigües residuals de la urbanització Monte Pego, els quals, tot i 
realitzar-se fora dels límits del Parc, poden estar afectant negativament l’aqüífer. 
Es va acordar una reunió específica entre l’Ajuntament de Pego, la Confederació 
Hidrogràfica del Xúquer i la Conselleria.                                                                            
Es va informar sobre el procés de la Concentració Parcel·laria, el qual ja ha estat 
adjudicat per un període de tres anys a començar en gener del 2019 per a 
realitzar la primera fase, és a dir, la redacció de les Bases provisionals i definitives 
de la Concentració. En aquesta fase es tracta de la localització de les parcel·les i 
dels propietaris i s’hauran de posar oficines d’atenció al públic en Pego, Oliva i 
València.                                                                                                                                   
Respecte de l’elaboració del PRUG del Parc, es va informar que està prevista la 
seua adjudicació aviat i tot seguit es podrà començar la seua redacció. 
Seguidament es va debatre sobre el futur Centre d’Interpretació del Parc; es 
valoraren diferents ubicacions i les conseqüències de cadascuna d’elles; es va 
concloure que malgrat les dificultats que suposa consensuar una proposta de 
Centre entre els dos ajuntaments, seria l’opció millor.                                                   
En l’apartat de precs i preguntes es va raonar sobre l’aigua i els problemes 
d'escassesa d’aquest recurs bàsic, que s’observen en alguns anys a l’estiu. Donada 
la complexitat del tema i l’hora que era, es va acordar que en la primera Junta del 
2019, endemés de la Memòria anual es tracte el tema de la gestió de l’aigua a la 
Marjal.
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Restos de niu de xoriguer (Falco tinnunculus)

TREBALLS D’ALTURA.

MANTENIMENT I CONSERVACIÓ  

Les brigades de la Marjal i 
del Montgó col·locaren 
una plataforma a una torre 
elèctrica d’una línia 
recentment desmantellada, 
que permetrà a les àguiles 
pescadores, i altres 
rapinyaires, posar-se per a 
descansar i caçar.              
Esperem que, en el futur, 
ens visiten més 
rapinyaires.

Els ocells que visiten la Marjal necessiten una ajuda. Per això, a la 
Marjal abordem un parell de treballs d’altura, per un costat netegem 
els nius de xoriguer, i per altre costat instal·lem una plataforma per a 
àguila pescadora.                                                                       
Els Agents Mediambientals i la Brigada de Manteniment abordaren la 
neteja de nius de xoriguer distribuïts per la Marjal. Només la 
col·locació d’aquestes caixes ja serveixen als ocells rapinyaires per 
atalaiar l’horitzó, però és major l’èxit si els serveix per a fer niu i 
procrear-se. A la Marjal estem molt contents per que en un d’ells 
s’han trobats restos de nidificació de xoriguer.

REFORÇ DE LES POBLACIONS DE SAMARUC.
El samaruc, un peix d’uns pocs centímetres, és endèmic de la nostra costa, distribuït des de Oliva fins a 
Peníscola (i alguna població més al sur de Tarragona), nadant en brolladors, ullals i marjals amb aigua clara i no 
contaminada, el que ens serveix com a indicador biològic de qualitat d’aigües. Però, la seua població és tan 
baixa que està catalogat com espècie en perill d’extinció.                                                                              
Existeixen poblacions en diversos ullals de la Marjal de Pego-Oliva, pel que fem esforços per a mantindre-les i, 
a ser possible, augmentar-les. Comptem amb a la piscifactoria del Palmar, a València, on reproduïxen individus 
capturats en la zona per a fer posteriors soltes locals, com la que férem a finals d’octubre.
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MANTENIMENT I CONSERVACIÓ  

L’hivernació de les tortugues dura des d’octubre fins a març, sent una 
època de escassíssima eficiència les captures amb trampes, fet que hem 
pogut comprovar a la Marjal. Per aquest motiu, i per evitar vandalisme 
amb les trampes, hem optat per la seua retirada.                                   
La campanya ocupa des de l’eclosió fins l’hivernació, i el Parc participa 
amb mitjans propis i amb la col·laboració d’associacions i d’uns 70 
voluntaris. Des d’ací, volem aprofitar per a agrair la tasca duta a terme 
per PegoViu, Voluns i tots els voluntaris.                                               
Començàrem amb jornades de formació i primeres captures amb 
salabre, normalment  juvenils.  Més tard, pel maig, s’instal·len les trampes 
amb seguiment mínim setmanal, fins la seua retirada, en octubre.            
Del recompte de les captures sí podem fer una estimació d’uns 50 
exemplars capturats.

Imprescindible és la feina de la Brigada de Manteniment, ja siga la pròpia de manteniment, com la seua 
participació en la conservació d’espècies, en el control d’invasores, etc.                                                         
Tasques com el desbrossament, el manteniment de les passarel·les, dels d’arbres i arbustos al voltant de la 
ruta del Salinar o el manteniment del Punt d’Informació i el pàrquing de la Muntanyeta Verda, permeten un 
millor experiència dels visitants.                                                                                                                 
Al llarg d’aquest trimestre, podem destacar les següents tasques:                                                            
- Control del nivell d’aigües de la Reserva. Tant important en aquestes últimes i intenses pluges, amb la 
regulació de les comportes i amb l’obertura de les desembocadures dels rius després de les tempestes.           
- Preparació per a la neteja de nius de xoriguer i instal·lació de plataforma per a àguila pescadora.
- Desbrossament per a millor visibilitat en l’observatori del Bovar, tant en la torreta com en la caseta i a les 
passarel·les.

RETIRADA DE TRAMPES DE TORTUGA DE FLORIDA.

TREBALLS DE MANTENIMENT EN EL PARC.

- Desbrossaments en diverses zones d’us 
públic, distribuïts per la Marjal, com les 
proximitats de les Comportes de Sant Pere o 
la partida dels Magraners.                              
- Manteniment de la senyalètica pròpia del 
Parc.  
- Participació en el control d’espècies 
invasores, com la Cortaderia selloana o el 
Pennisetum setaceum.                                      
- Participació en la conservació de espècies, 
com el narcís, les anguiles, corbs marins...
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EDUCACIÓ I INTERPRETACIÓ  

Ha arribat la tardor. I han arribat també els xiquets, xiquetes i estudiants a les classes, que junt a la tardor 
omplin les aules.                                                                                           
A la Marjal li ha arribat també el seu moment d’incloure’s en les lliçons. Coles, instituts i universitats visiten la 
Marjal per a aprendre-la i aprendre d’ella. Dos instituts i quatre col·legis, uns 215 alumnes de totes les edats, 
han gaudit de les visites guiades oferides pel Parc Natural; i altres grups (instituts, universitaris...) de visites 
pròpies.

D’una banda, els decomisos d’anguiles 
a les duanes i similars, son alliberats 
de manera repartida geogràficament. 
A la Marjal es va fer un d’aquests 
alliberaments, aconseguint un reforç a 
la població d’anguiles, una espècie 
declarada amenaçada vulnerable.        
I d’altra banda, els xavals i xavales de 
3º d’ESO del CEIP Hort de Palau 
(Oliva) visqueren en primera persona 
aquest alliberament, una activitat de 
conservació d’espècies, una 
experiència molt enriquidora per a 
ells i elles, i que de segur tardaran 
molt en oblidar. 

Per a aquells centres 
educatius que vullguen 
arrimar-se al Parc al llarg del 
2019, és molt aconsellable 
que es comuniquen amb 
nosaltres, tant telefòni-
cament, com per e-mail o 
presencialment, i així 
podrem concretar cites al 
llarg del curs.

ANGUILES I INFANTS, EDUCANT PER A CONSERVAR.

LA MARJAL AL PRINCIPI DE CURS.

A la Marjal procurem lligar tasques separades per a aconseguir grans sinergies, ja siga a curt, a mig o a llarg 
termini, i gaudirem d’una molt bona ocasió. 
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Des de setembre, el Parc també ofereix un 
Punt d’Informació del Parc Natural, però 
amb un horari més reduït, dijous i divendres 
de 11:00 a 14:00. Des de llavors s’han atés 
al voltant de 70 persones. Els estrangers i 
els nacionals estan per igual; dels estrangers 
destaquen els holandesos, i dels espanyols 
els madrilenys, i més al pont de la 
constitució.                                               
El parquing i les taules instal·lades al peu de 
la Muntanyeta Verda, per part de 
l’ajuntament de Pego, ha sigut un èxit d’us, ja 
és freqüent trobar gent asseguda, i és 
freqüent trobar vehicles aparcats, a més a 
més, ho tenen més fàcil els autobusos.

ACTIVITATS I CAMPANYES A LA TARDOR.               
La Marjal de Pego-Oliva, com no pot ser d’una altra manera,  participa en 
totes les campanyes organitzades per la xarxa de Parcs Naturals de la 
Comunitat Valenciana. Aquest trimestre han sigut «Aus Migratòries», 
mostrant els mètodes de cens (amb la col·laboració de SEO-BirdLife); 
«Con-Sumo Gusto i Responsable», practicant «plogging» (amb la 
col·laboració de la Escola Municipal Triatló Tritarongina); i «Descobrir la 
Natura amb els teus Sentits», gaudint d’un servei eco-sistèmic per a la 
salud mental (amb la col·laboració de Amadem).                                   
També organitza activitats de cap de setmana o festiu, com l’eixida als 
camps d'arròs, aprofitant la setmana de l’arròs de Pego, o la participació 
en la Fira d’Ondara, a l’estand dels Parcs Naturals de la Marina Alta.
A la Marjal s’han acostat al voltant de 60 persones, a banda dels que 
acudiren a la Fira d’Ondara, on pogueren participar d’un taller de 
menjadors d’aus, donant una vida més llarga als bricks. 

EDUCACIÓ I INTERPRETACIÓ  

MUNTANYETA VERDA, PUNT D’INFORMACIÓ.

Durant l’estiu, la Muntanyeta Verda ha servit de Punt d’Informació de Turisme de Pego, amb una tècnica de 
turisme prestant atenció al públic des de la meitat d’agost fins a la meitat d’octubre. En total ha servit per a 
atendre al voltant de 500 persones, la meitat estrangers, sobretot alemanys, francesos, britànics i holandesos, i 
l’altra meitat espanyols, majoritàriament  de la Comunitat Valenciana, seguit pels madrilenys.
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Entrevistem a José María Pascual Sastre, president del Club Caça Pesca Pego. El Club, 
abans Societat, fou fundat al 1.900, i té al voltant de 320 socis caçadors i 40 socis 
pescadors.                                                                                        
Des de quan es dedica a la caça?                                                               
Antigament, pràcticament totes les famílies de Pego eren caçadores, no només per a 
menjar, sinò també era un recurs més del que s'aprofitava tot de les peces caçades. 
Hui ja no s’aprofita tant de l’animal, és més una reunió d’amics o de família que 
s’ajunten per a menjar el que es caça.

COL·LABORACIÓ  
ENTREVISTA. José María, president del Club Caça Pesca Pego.

La cacera en Pego està molt arrelada, d’una població d’unes 8.500 persones, hi havia 1.200 caçadors. La 
Societat de Caçadors de Pego era el club més fort que hi havia a Pego.                                                          
Als 16 anys ja ens donaven l’escopeta per a anar a caçar, sempre acompanyats i ben aconsellats. Jo també vinc 
d’una família de caçadors, des dels 16 anys eixia amb la companyia de mon tio.                                               
Què es caça a la Marjal?                                                                                                                        
Antigament es caçava de tot el que hi havia, i hi havia més de tot. Amb les primeres proteccions sí que es 
caçaven algunes peces no permeses, però cada volta menys. Ara, només cacem el que estem autoritzats, les 
limitacions són cada vegada més fortes.                                                                                                       
Els caçadors sabem el que ens juguem, i des de la direcció demanem ajuda per a trobar a aquells que no 
complisquen, i tirar-los del Club.                                                                                                                  
Centrant-se en les aus, han canviat molt les espècies d’aus a la Marjal?                                            
Algunes han pujat i altres han baixat. La polleta trobe que és un animal que ha anat a més, el coll verd i la 
parda, i el pato trobe que ara hi ha més que quan jo era menut.                                                                     
Sí que hi ha algunes aus que no venen, o entren poc, és estrany, com la judía o avefría, que abans hi havia molt, i 
tot tipus d’aus que venien amb el fred. Els sarsets, i els xorlitos tal volta hi ha menys.                                       
Les aus que cacem són tres o quatre tipus de patos, les polletes o gallinetes, becà, fotja (de vegades protegida, 
de vegades no).                                                                                                                                          
Considera convenient la protecció d’espècies?                                                                                    
Sí, però de totes les espècies, no només d’aus aquàtiques, també de muntanya. Si una espècie està malament, no 
s'ha de caçar, o ficar-li uns màxims permesos.                                                                                               
Si els tècnics, que fan els censos, de vegades ajudats per la Federació, diuen que hi ha espècies que necessiten 
una protecció, serà per alguna raó.                                                                                                              
A alguna espècie en concret li falta o li sobra protecció?                                                                    
Jo veig que, per eixample, tenen excés de protecció el corb marí "cormoran", que s’ha multiplicat, i ací no ha 
sigut mai un lloc on s’han vist.                                                                                                                     
A la resta trobe bé la protecció que tenen. La polleta mateixa s’ha de controlar un poc, per què si no es veuria 
realment el mal que fa a l’agricultura. Passa el mateix amb els conills; són animals que procreen molt. Les 
espècies autoritzades ho són per què hi ha.                                                                                                  
Considera que els caçadors tenen prou formació?                                                                              
Sí. Per a poder tindre la llicència d’arma és necessari fer un curs d’unes 150 hores, si no em falla la memòria, i 
superar després un examen; i per a la llicència de caça s’ha de superar també un curs de formació, trobe que 
també d’unes 150 hores, i un examen; de totes les maneres, mai sobra una actualització o refresc. La resta de 
formació que els falta és, igual que els conductors, quan «s’eixim» algunes voltes.                                            
És un esport que, hui en dia, és un luxe, i a més, estem es un Parc natural; per això volem complir la llei, i que 
ens diguen tot allò que no fem bé. Nosaltres recalquem les normes molt als caçadors, no volem que per un 
caçador que no complisca, ho paguem tots. El que la faça, que la pague.
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Nosaltres fem un concurs de caça de polleta amb gos, de pressa viva. Ara, segons els «anticaça», fem un 
enfrontament entre els gossos i els animals, i pareix que açò és pitjor que la caça. Jo pensava que llevarien 
abans l’escopeta que els gossos.                                                                                                                  
El furtivisme fa mal a la Marjal i al col·lectiu de caçadors. Quina és la seua opinió?                         
El furtivisme sempre ha existit, però cada volta hi ha menys, jo diria que ja no hi ha. El que encara passa és 
arribar mitja hora abans, per agafar lloc. No suposa un problema, només afecta entre els mateixos socis.          
Per què encara hi ha furtius?                                                                                                                 
No crec que queden, no té sentit, és més algú de fora que està de pas, des del cotxe, però tampoc.                  
No té sentit perquè volem continuar caçant, i si trobem a algú, l’expulsem. A més, per uns minuts de plaer 
t’exposes a 5000 o 6000 € de multa.                                                                                                           
És més arribar un poc abans per agafar lloc, o tirar un poc abans que els demés a l’hora d’obrir la veda. Són 
assumptes menors, que li'ls recriminem entre nosaltres mateixos.                                                                  
Encara s’usa plom en la munició a la marjal?                                                                                       
Ha costat un poc de llevar. No s’ha de portar res de plom quan entres a la Marjal. Passa igual, si pillem a algú 
amb plom, el denunciem al SEPRONA i l’expulsem nosaltres.                                                                          
Quan cacen a la Marjal, hi ha problemes amb altres col·lectius que hi transiten?                             
En la Marjal hi ha coses que no ens agrada als caçadors. Ja que nosaltres tenim restriccions i no pot ser que 
qualsevol en època de cria, solte els gossos i facen el que vulguen. Haurien d’haver-hi limitacions en aquest 
sentit.                                                                                                                                                       
Nosaltres hem fet ús de la Marjal des de sempre, però també comprenem que tot el món té el dret d’anar a la 
Marjal; de totes maneres, només estem 4 o 5 mesos a l’any.                                                                           
Respecte a les excursions que es fan, amb un poquet de comunicació i coordinació no suposa cap problema.    
Quines millores proposen els caçadors a la Marjal?                                                                            
Les canyes. Quan està tot tapat no hi ha cap pardalet que isca, i la prova la tens en què tot el món que vol anar 
a veure aus, va a buscar els lluents. El senill només val per als porcs.                                                               
Hi ha hagut uns anys d’abandó i s’ha omplit tot de brutícia. Enguany, amb permís, volem fer una neteja d’algunes 
parts, triar un tancat d’unes poques fanecades i, en l’època de llaurar l'arròs, dessecar-lo primer i llaurar-lo 
després. Si trenques les canyes i inundes després, es podreix, i així tenim una zona neta que pot durar quatre o 
cinc anys; i, quan torne a créixer, canviar de lloc.                                                                                           
Abans hi havia unes infraestructures amb les quals podíem manar de l’aigua, però ara no estan, i vindrien molt 
bé per als tancats.

L’ÀGUILA PESCADORA AL PARC NATURAL MARJAL DE PEGO-OLIVA.
Quan l’aigua inunda els camps d’arròs al Parc Natural de la Marjal de Pego-Oliva és quan es produeix el 
meravellós espectacle on podem gaudir de les aus que viuen o paren en les seues migracions en aquest 
ecosistema.               
És en aquests moments quan, si estem atents, podrem veure a l’àguila pescadora posada en les seues talaies o 
fent els seus picats de pesca en els mateixos arrossars, una imatge que mai es borra de la nostra ment, es 
queda gelada per sempre, primer, quan es cerneix observant la seua presa, i és que a la marjal, peixos hi ha, i 
això fa que siga molt probable gaudir d’aquest moment com si d’un documental es tractara, i després, quan es 
llança i es submergeix com si fora un ànec. Eixir de l’aigua amb el peix no li sol resultar gens fàcil, però és 
l’única rapinyaire amb adaptacions en les potes que li permet fer-ho, encara que no sempre ho aconsegueix.    
L’Àguila pescadora (Pandion haliaetus) és una rapinyaire que visita el Parc Natural de la Marjal de Pego-Oliva 
durant els seus desplaçaments migratoris amb freqüència des de fa molts anys, però és des de l’any 2012 quan 
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COL·LABORACIÓ  

És més habitual observar en hivern individus d’Àguila pescadora a les zones humides, però l’any 2015, dos 
individus, mascle i femella van passar l’estiu al parc. Eixe any i dos vegades més - en novembre de l’any 2012 i 
en octubre de 2018-, s’han observat al mateix temps dos individus, el que fa que siga menys habitual 
l’observació de l’estiu de 2015, en època reproductora, i indica que el lloc els agrada.                                      
Durant 2017 i 2018 s’han fet actuacions estructurals per la seua conservació i el seu retorn a la Marina Alta, 
com la instal·lació de dues plataformes-niu per part de la Conselleria de Medi Ambient, així com l’Estudi de 
Viabilitat per a la Reintroducció de l’Àguila pescadora tant al Parc Natural de la Marjal de Pego-Oliva com al 
Cap de Sant Antoni-Parc Natural del Montgó patrocinat pels Ajuntaments de Pego, Oliva, Dénia i Xàbia i 
elaborat per la Fundació Migres. Aquest estudi va donar resultats positius per a l’objectiu de la reintroducció, 
que és connectar la població europea d’aquesta espècie, declarada com a Vulnerable pel Catàleg Valencià 
d’Espècies Amenaçades i que va desaparèixer com a reproductora a la comarca de la Marina Alta per motius 
que molts, ara ja, han desaparegut.                                                                                                               
La seua reintroducció obliga a minimitzar i/o eliminar les amenaces per a l’espècie, entre les quals es troba, 
l’electrocució, i en conseqüència, s’han de corregir les infraestructures elèctriques. Això, no sòls beneficiaria a 
l’Àguila pescadora que actuaria com a espècie clau de l’ecosistema, ja que també beneficia a moltes més 
rapinyaries que també ho pateixen.                                                  

Itzíar Colodro Sainz, Llicenciada en Ciències Ambientals en l’Escola Politècnica Superior de Gandia (UPV) i 
cofundadora de Magic&Nature.

Fotografies:  Víctor Enrique Crespo Cortell - Àguila pescadora pescant al PN de la Marjal de Pego-Oliva. 
Desembre de 2018. 

es recopilen més cites d’observacions 
d’aquesta espècie, possiblement perquè cada 
vegada hi ha més observadors ornitològics al 
parc encara que no és fàcil determinar si els 
individus estan anellats i encara més difícil, la 
seua lectura en el cas que sí tinga anella a les 
potes. Des de 2013 fins a l’actualitat, s’han 
detectat 4 individus anellats al parc, dels quals 
dos procedien d’Alemanya i un altre 
d’Escòcia, el quart no va ser possible la 
lectura a distància de la seua anella.

La previsió és començar en 2019 amb el 
Projecte de Reintroducció de l’Àguila 
pescadora i el Parc Natural de la Marjal de 
Pego-Oliva ha sigut – junt al Cap de Sant 
Antoni, en el P.N. Del Montgó, els llocs 
escollits de per a dur-ho a terme. L’any 2019 
serà un any de preparatius i comença amb el 
Cens Ibèric d’Àguila pescadora (Pandion 
haliaetus) que serà en gener i qualsevol 
interessat pot participar posant-se en 
contacte amb el Parc Natural. Esperem que el 
projecte siga exitós i així tots podrem tornar 
a gaudir del vol d’aquesta meravellosa i 
diferent rapinyaire
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No oblides que pots aprofitar estes fulles per 
publicar fotos, articles, col·laboracions… en 
definitiva, que el butlletí puga ser  un lloc de 
trobada de tots els que estimem la Marjal.
Per fer-nos arribar el que vos agradaria 
que publicàrem en aquestes pàgines 
trimestrals, ho podeu enviar per correu 
electrònic a la direcció de 
parque_pegooliva@gva.es.

NOTÍCIES I AGENDA  

La Marjal de Pego-Oliva, no para per què acabe 
l’any, ja tenim algunes activitats preparades per 
a gaudir en família o amics.                               
Ja tenim programat per a gener un taller de 
construcció de caixes-niu per a rates penades, 
per a que troben un lloc on passar l’hivern.
I també una plantació de bulbs endèmics, 
Narcís de Pérez Lara, i ajudar a aquesta planta a 
eixir de la catalogació de «en perill d’extinció».
Hi hauran més activitats al llarg de l’any, per a 
assabentar-te bé d’elles, inscriu-te a les llistes 
de distribució, ACÍ.

RECORDA: TU POTS 
PARTICIPAR.

PROPERES ACTIVITATS.

mailto:parque_pegooliva@gva.es
http://www.parquesnaturales.gva.es/web/pn-marjal-de-pego-oliva/suscripcion
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